
Van:
Verzonden: donderdag 22 december 2022 13:25
Aan:

CC:
Onderwerp: RE: vergunning Het Venster

We hebben elkaar zojuist telefonisch gesproken over onderstaande mailwisseling
 heeft momenteel verzuimverlof. Afgesproken is m  (teamleider van )  dat
 begin januari het verzoek om aanvullende gegevens naar de OD NZKG stuurt. Zo ver ik nu kan

beoordelen zou dit verzoek in ieder geval zien en dan ben ik zeker nog niet volledig op:

• het aanleveren van o.a. bestemmingsplan(nen) waaruit volgt dat de percelen waarmee Microsoft de
aanlegfase intern wil salderen daadwerkelijk op de referentiesituatie bemest mochten worden en dat tot nu
toe nog steeds is toegestaan planologisch gezien

• het wijzigingsbesluit Habitatrichtlijngebieden vanwege aanwezige waarden (veegbesluit) dat nu nog niet is

meegenomen in de AERIUS-berekeningen

• de bouwwerkzaamheden van voor 2 november jl. dienen ook meegenomen te worden in de AERIUS- 

berekeningen dat is nu ook nog niet gedaan.
Uit eerdere mailwisseling begrijp ik dat Microsoft het over het laatstgenoemde punt niet mee eens is waarbij er
onder andere verwezen wordt naar een overleg tussen Microsoft, de provincie en ons. Zoals ik eerder heb
aangegeven ging dit overleg over Agriport 570 en is dat een andere situatie en niet gelijk te trekken met het project
aan de Cultuurweg.
We hebben afgesproken dat we nu nog geen terugkoppeling geven aan k omdat wij zonder

 niet scherp hebben wat er nog meer aangeleverd moet worden,  kan reageren op het
verzoek om aanvulling en wij kunnen indien gewenst ons verzoek via Teams nader uitleggen. De termijn van 26

januari 2023 is mijn inzien niet zo relevant. Dit is de datum waarop de nieuwe release van AERIUS Calculator 2022
verwacht wordt. Indien de vergunning dan nog niet definitief is verleend dienen de AERIUS-berekeningen met deze
nieuwe versie doorgerekend te worden. In deze nieuwe release is onder andere het veegbesluit opgenomen. 
Aangezien er nu ook al met de huidige versie van AERIUS Calculator rekening gehouden moet worden met het
veegbesluit is het niet de verwachting dat er grote verschillen zijn ten opzichte van deze berekeningen. Wij zouden
berekeningen die nu aangeleverd worden (waarbij het veegbesluit is meegenomen) ambtshalve ook met AERIUS

Calculator 2022 kunnen doorrekenen.

Naast het verzoek om aanvullende gegevens zijn er nog wat open eindjes in de beantwoording van de zienswijzen
die zijn ingediend tegen het ontwerpbesluit die  ook begin januari kort zal sluiten met de OD NZKG. Het is

dus moeilijk te zeggen wat het tijdspad gaat zijn aangezien we ook afhankelijk zijn van het aanleveren van

aanvullende informatie door Microsoft.

Met vriendelijk groet,

Jurist
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Omgevingsdienst Noord-Holland Noord (OD NHN)

T
E
W www.odnhn.nl

Aanwezig ma-di-do-vr

Van: 
Verzonden: donderdag 22 december 2022 11:09
Aan: þÿ "
Onderwerp: RE: vergunning Het Venster

Bedankt ,
• Ik hoor inderdaad graag nog of het tijdpad haalbaar is.

De eerdere bevestiging dat de bouwwerkzaamheden van vóór de RvS-uitspraak van 2 november jl. niet
moeten worden betrokken in de stikstofberekening gaat dus over een andere locatie (te weten Agriport 570)
en kan niet worden gelijkgetrokken met de locatie Cultuurweg 11 (Microsoft AMS1 3/14).
Microsoft is echter wel in de veronde
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meegenomen hoeven te worden. Ik g e d e p u t .  
zou jij dit kunnen terugkoppelen aan ?

• Is er nu wel een gezamenlijk standpunt (van de provincie en de OD NHN, lijkt me) ten aanzien van het
meenemen van de bouwwerkzaamheden vóór 2 november jl. voor de stikstofberekeningen voor de locatie
AMS1 3/14? Als die werkzaamheden wel moeten worden meegenomen, moet Microsoft dan nog meer
gegevens aanleveren of hebben ze dit al aangeleverd? En is de termijn van 26 januari 2023 dan nog
haalbaar?
Microsoft heeft hier wel naar gevraagd er zal dus wel nog een reactie naar Microsoft moeten komen op dit
punt.

Ik hoop op jullie spoedige reactie zodat i informeren.

Groet,

Van: 
Verzonden: donderdag 22 december 2022 10:00
Aan: þÿ "
CC

Onderwerp: RE: vergunning Het Venster
Urgentie: Hoog

Beste .
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Het overleg waar Microsoft naar verwijst betreft een overleg over de locatie Agriport 570 en betreft een andere
situatie en kan niet gelijkgetrokken worden met het project aan de Cultuurweg.
@ : kan jij aangeven of het tijdpad dat de definitieve natuurparagraaf begin januari bij de OD NZKG kan liggen?

Met vriendelijk groet,

Jurist

Omgevingsdienst Noord-Holland Noord (OD NHN)
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Aanwezig ma-di-do-vr

Van: 
Verzonden: woensdag 21 december 2022 20:30
Aan: þÿ "
Onderwerp: FW: vergunning Het Venster

Goedenavond allemaal,

Ik stuur onderstaande e-mail van Microsoft aan g e d e p u t  naar jullie allemaal, omdat ik hoop
dat we morgenochtend een afgestemde en gezamenlijke reactie kunnen geven op de e-mail van Microsoft.

Dit dossier heeft veel invalshoeken. Vanuit de provincie onder meer mobiliteit, milieu, ruimtelijke ordening, 
economie, natuurbescherming en jur dische zaken. En vanuit de OD NZKG en de OD NHN de
vergunningverleners, toezichthouders en juristen vanuit omgevingsrecht, bouw en natuurbescherming.

Eerder vandaag, voor de e-mail van Microsoft, heb ik o rm e e rd  over de stand van zaken
rondom het vergunningverleningsproces. Ik heb aangegeven dat Microsoft 9 december jl. de benodigde
gegevens over de stikstofdepositie tijdens de bouwfase heeft aangeleverd. Dat deze gegevens nu worden
beoordeeld door de OD NHN. Dat deze beoordeling en de gewijzigde natuurparagraaf naar verwachting begin
januari 2023 aan de OD NZKG wordt gestuurd. En dat de OD NZKG streeft om de definit eve beschikking voor 26
januari 2023 ter inzage te leggen. 
Is dit tijdpad juist?

En dan is er nog de vraag of de bouwwerkzaamheden van voor RvS-uitspraak van 2 november jl. moeten worden
betrokken in de nieuwe AERIUS-berekening. Microsoft stelt dat het onverbindend verklaren van we
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terugwerkende kracht heeft en dat dus niet moet worden gekeken naar de bouwwerkzaamheden re ds zijn
afgerond. Volgens Microsoft zou dit door de OD NHN in een overleg zijn bevestigd. Van  begrijp
ik dat we vanuit de provincie de redenering van Microsoft niet (geheel) herkennen en dat het bedoelde overleg
op een andere locatie/casus ziet.
Het is goed om hier ook duidelijkheid over te krijgen.

3



Alvast bedankt voor jullie medewerking.

Groet,

Van: 
Datum: 21 december 2022 om 18:38:41 CET
Aan
Kopie: 
Onderwerp: Antw: vergunning Het Venster

Ik pak dit morgen even op en kom er deze week nog op terug.

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 21 dec. 2022 om 17:17 heeft (CELA)

iet volgende geschreven:

Beste

Ik hoop alles goed met jou?

In de afgelopen weken heb ik een aantal keer met  contact gehad rondom de

vergunning voor Het Venster. De OD heeft laten weten dat ze de vergunning niet
voor kerst kunnen uitgeven. Naast dat dit erg vervelend is gezien het te lange proces
dat deze vergunningsverlening in beslag neemt (zienswijze periode is 20 augustus
afgerond), lopen wij hierdoor ook echt tegen een aantal problemen aan. Ik benoem
ze hier alvast kort, maar graag gaan wij hier nog deze week met jullie over in
gesprek.

Op dit moment bouwen wij obv een gedoogbeslissing die 15 september 2021 is

afgegeven. In de eerste twee maanden van 2023 zullen wij echter met
werkzaamheden moeten starten die buiten de reikwijdte van de gedoogbeslissing
vallen. Kunnen wij dit niet, dan komt een aanzienlijk gedeelte van de bouw stil te
liggen, waarbij ruim 500 mensen (van de 1.500 mensen op de bouwplaats) bij 
betrokken zijn. Het gaat hier om veelal lokale aannemers/technisch installateurs etc
die niet verder kunnen, of niet kunnen starten met hun werkzaamheden.

Nu al leidt de vertraging tot claims die worden ingediend door (onder)aannemers
omdat zij niet kunnen starten met hun werkzaamheden en bijvoorbeeld
inflatiecompensatie-claims indienen. De financiële schade loopt in de miljoenen, 
maar de schade is niet beperkt tot Microsoft, maar raakt ook andere partijen die bij 
de bouw betrokken zijn. We maken ons ernstige zorgen omdat door continu
veranderende regelgeving, deze vergunningverlening steeds wordt opgeschoven.
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We begrijpen dat er allerlei omstandigheden zijn die ervoor zorgen dat de
vergunning vertraagd is en dat de OD niet op hun handen zitten, maar de termijn
die voor vergunningsverlening door de Provincie staat is verstreken en we hopen
echt dat de vergunning voor 1 januari verleend kan worden.

Graag overleggen wij deze week kort hierover. Dat zou wat ons betreft
morgenochtend of middag kunnen. Ik hoop dat er in jouw ongetwijfeld drukke
agenda nog een gaatje te vinden is.

Hartelijke groet,

Government Ajfairs lead The Netherlands
Corporate, External and Legal Ajfairs (CELA) - Western Europe
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Disclaimer OD NHN: Deze informatie is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n) en
mag niet worden gedeeld zonder toestemming van de zender. Als dit bericht verkeerd verzonden is, wilt u dan de
zender daarover informeren? Doorsturen, openbaar maken, vermenigvuldigen of anderszins verstrekking van deze
informatie aan derden is alleen met toestemming van de zender toegestaan.
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